

letter of thanks

Distinguished Mr. Raghav:

Greetings! Good times are always short!

First of all, on behalf of all the staff of JIANGSU HUIHUAN E.P.T.,LTD. I would like to express my heartfelt thanks again for your coming. Thank you, Mr. Raghav, for the hard work and long journey to China. You served as the chief evaluator in the CMMI Level 5 evaluation activities of JIANGSU HUIHUAN E.P.T.,LTD. from December 2, 2018 to December 9, 2018. During the evaluation period, we are deeply impressed by your professional, meticulous, responsible attitude and unreserved guidance.

Through these days of evaluation, Mr. Raghav, you have given us valuable suggestions for improvement, such as:

1. Keep the company's code standards up to industry standards.
2. Enriching the organization-level asset bank and improving the use efficiency of the organization-level measurement data.
3. High-maturity companies should have a high-maturity cultural atmosphere.

In addition, there are many precise and original suggestions for improvement, which are not listed here. Our company regards these as "diamonds", which makes us realize the shortcomings and points out the direction of improvement.

From now on, we will take practical action to implement your suggestions for improvement. I believe that this will greatly improve the quality of our software products, development efficiency, standardization of management and customer satisfaction. Thus, help us to realize the company's development vision!

Finally, once again, I would like to express my sincere thanks to Mr. Raghav for his arrival.
Best Regards!

Qing Wu Dai
Sponsor, JIANGSU HUIHUAN E.P.T.,LTD.
December 9, 2018



感谢信

尊敬的 Raghav 先生：

您好！美好的时光总是短暂的！

首先，我代表江苏汇环环保科技有限公司的全体员工，再次向您的到来表示衷心的感谢！感谢 Raghav 先生不辞辛苦，不远万里，来到中国，在 2018 年 12 月 2 日至 2018 年 12 月 9 日的江苏汇环环保科技有限公司 CMMI Level5 评估活动中担任主任评估师。评估期间，您专业、细致、负责的态度和毫无保留的指导让我们非常敬佩和感动。

通过这几天的评估，Raghav 先生您给予了我们非常宝贵的改进建议，例如：

1. 保持公司的代码规范达到行业标准。
2. 丰富组织级资产库，提升组织级度量数据的使用时效。
3. 高成熟度的公司要有高成熟度的文化氛围。

此外，还有很多条精准、独到的改进建议在此就不一一列举了。我们公司把这些当做“钻石”，这让我们认识到了不足之处，为我们指明了改进的方向。

从此刻起，我们将用实际行动来践行您的这些改进建议。我相信，这必将对我们的软件产品质量、开发工作效率、管理规范性、客户满意度有大幅的提升。从而，帮助我们实现公司的发展愿景！

最后，再次向 Raghav 先生的到来表示诚挚的感谢！

祝好！



19/10